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To: @rivm nil; EXE] IEEE SES rim, IEEE OE EXEC
@rivm.ni]

From: 5.1.2e] 5.1.2e

Sent: Tue 12/15/2020 10:05:15 PM

Subject: RE: Met vraag aan jullie!! - Terugkoppeling MT VenZ en Directieraad

Received: Tue 12/15/2020 10:05:16 PM

Ik sluit aan bij de suggesties van|JklaalenBiEd Aanvullend mss nog:

- aandacht voor bereidheid (10%) onder verpleegkundigen (uitleggen en voorbereiden m komende weken)
- irt besmettelijkheid na inenting, waar nog onzekerheid over is, slim combineren met parallel testprogramma onder mensen

die inge-ent zijn of in hun netwerk

cht voor sturing op gedrag (mmaatregelen) als str

niet (want ingeent). Wordt spanmend. Hoe ziet dat ert?

ing zich nog aan regels moet houden en deel

Voor zo ver even.

Van: [EEE “EEExiv n>
Datum: 15 december 2020 om 20:26:46 CET

Aan: BES 5.1.26 < 5.1.26 rivm.nl>,
< 5.1.2e (@rivmnl>, (@rivmnl>

Onderwerp: RE: Met vraag aan jullie!! - Terugkoppeling MT VenZ en Directieraad

Hoi [ERED

Hierbij mijn aanvullingen:

- communicatie extern: wat 1s geleerd van andere vaccinatieprogramma’s mbt lage vaccinatie bereidheid, voorbereid zijn op
anti vaxxers

- transparantie in verwachte duur en kanalen vaccinatieprogramma.
- communicatie intern: veel rivim-ers zullen in privé omgeving bevraagd worden over wel of niet vaccineren (ik wel

tenminste). Intern ook goed informeren.

- inzet van G&M medewerkers bij vaceinatieprogramma laten andere ‘gaten’ vallen: hoe gaan we hiermee om?

GroetiEREL

van [EEC IEEE EN v.51
Datum: 15 december 2020 om 18:32:27 CET

Am: [EE viv. EEE) ERIE von.IEEE ERED
(@nvm.nl>, (@rivm.nl>

Onderwerp: RE: Met vraag aan jullie!! - Terugkoppeling MT VenZ en Directieraad

+o IEEE

Als antwoord op deze vraag mijn eerste gedachten:

« Organisatorische hulp
¢ Stakeholdersanalyse: wie kan je waar bij gebruiken? Welke landelijke partijen maar ook regionale partijen
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enerzijds om het te organiseren maar ook om mensen mee te krijgen
« Communicatie inzet en dan wel strategisch! Welke strategieén moeten we inzetten om zoveel mogelijk
mensen mee te laten doen. Huur het in want dat is er niet bij com... Zet een goed bureau hier op of een goede
communicatie strateeg. Maar ook communicatie advisers/medewerkers voor de uitvoering.

Ik ben benieuwd dan naar de verkenning gedragsunit en wat er uit gaat komen.....

Tot morgen en fijne avond!

ero: IESE IEEE EEN c >

Sent: dinsdag 15 december 2020 16:03

To: 1. A. e@rivm.ni>; EES EREDJIBEN vm. IR EEJEEN ev. BEE EE
;

@rivm.nl>

Subject: Met vraag aan jullie!! - Terugkoppeling MT VenZ en Directieraad

Hoi MT-leden,

Hierbij mijn terugkoppeling uit het MT VenZ van vandaag.

Uit de Directieraad:

* Natuurlijk gesproken over de toespraak van Rutte. Naar aanleiding hiervan wordt ook weer gekeken naar de RIVM-

routekaart m.b.t. aanwezigheid van RIVM-ers. Terughoudendheid is het devies.

en (16/12) is er een strategische directieraad sessie met Fel (RES BREEN over het COVID-19 vaccinatieprogramma.

. Hierbij geen specifieke kaders/richtlijnen, is gewoon een

algemene brede vraag.

* De procedure voor aanleveren van DR-stukken wordt aangepast. De deadline van inleveren verschuift een dag naar voren

(dus woensdag 12.00 uur). Procedure volgt nog.

* Er lag een voorstel voor m.b.t. doorontwikkeling Interimpool RIVM (zie bijlage) deze is aangenomen.

« Daarnaast is gesproken over kansen m.b.t. verbreding van het lopende onderzoek in rioolwater (zie bijlage). Dit is ook voor

GenM interessant. Er zijn mogelijkheden om leefstijlfactoren (roken, alcohol, overgewicht, voeding), ziekten (0.m. kankers en

diabetes) en medicijngebruik te monitoren, op dagbasis voor ruim 300 meetpunten. Dit zou een mooie aanvulling kunnen

zijn bijvoorbeeld op onze zelfgerapporteerde data uit de gezondheidsenquéte. Dit kan interessant zijn voor bijv. VZinfo (maar
ook voor LEGO, VCP, Trimbos etc)...

[iaikaany heeft hierover me {Eg esproken IEEE oorstel vanBE is om dit

in het Kennisbasis overleg op te pakken. JEREZ komt ook nog een keer in MT VenZ om hierover door te praten.

MT VenZ:

* Belangrijkste bespreekpunt was een eerste terugkoppeling van de verkenning naar de horging van gedragsexpertise

binnen RIVM.Tre heeft hierover een korte presentatie gehouden en we hebben hierover van gedachten gewisseld. Er

komt nog een wat diffuus beeld uit. Belangrijke aandachtspunten voor nadere invulling die uit de verkenning naar voren

komen zijn: 1) wat is ons gewenste kennisniveau m.b.t. gedragsexpertise; 2) is gedragsexpertise ondersteunend bij lopende

opdrachten of heeft het ene eigen opdrachtenportefeuille; en 3) wat willen de opdrachtgevers? Er zijn een aantal keuzes te

maken: wat heb je nodig aan kernexpertise, ga je voor een tijdelijke of een structurele organisatie, hoe zit de financiering in

elkaar. [EENen[Bverken nu het vervolgproces verder uit. Ik heb [JERE uitgenodigd bij ons inhoudelijk MT

van 11 januari om hier vanuit GenM dieper op door te gaan. lk zal haar vragen de oplegnota te vullen *. Bij de stukken

krijgen jullie dan de presentatie en het conceptrapport.

Met hartelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu
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